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PROTOKÓŁ Nr 22/21 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 16 września 2021 r. 

godz. 14.00 

 

 

Obecni na posiedzeniu KSS – 5 członków Komisji: 

 

1. Jarosz Janusz 

2. Kurnyta Danuta 

3. Majak Violetta 

4. Łobos Mariusz 

5. Murawski Bogdan 

 

Nieobecni na posiedzeniu KSS – 1 członek Komisji: 

 

1. Bruździak Jacek 

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta 

Kurnyta, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Spotkanie z Z-cą Burmistrza Miasta w celu omówienia spraw organizacyjnych. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości – BRM.0006.80.2021 

6. Wstępne zapoznanie się z Informacją z wykonania budżetu Miasta Kamienna Góra  

za I półrocze 2021 roku – BRM.0012.6.26.2021 

7. Zapoznanie się  odpisem prawomocnego orzeczenia Regionalnej Komisji 

Orzekającej w sprawie naruszenia dyscypliny finansów publicznych przy RIO we 

Wrocławiu z dnia 8 lipca 2021 r.– BRM.0004.24.2021 

8. Zapoznanie się ze skargą Wojewody Dolnośląskiego na uchwałę Nr XL/244/21 RM 

Kamienna Góra z dnia 26 maja 2021 r. w sprawie uchwalenia mpzp w rejonie ulicy 

J. Kilińskiego, R. Traugutta, T. Kościuszki, gen. Hallera i Piastowskiej w 

Kamiennej Górze – BRM.0007.244.2021 

9. Zapoznanie się ze skargą Wojewody Dolnośląskiego na uchwałę Nr XL/245/21 

Rady Miasta Kamienna Góra z dnia 26 majak 2021 r. w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie Osiedla 

Krzeszowskiego w Kamiennej Górze – BRM.0007.245.2021 

10. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta na wniosek KGKiM – 

BRM.0003.65.2021 

11. Zapoznanie się z odpowiedzią Sekretarza Miasta na zapytanie radnego Łukasza 

Sławińskiego z XLIII Sesji Rady Miasta Kamienna Góra z dnia 25 sierpnia 2021 r. 

– BRM.0003.68.2021 

12. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta na wniosek radnych z XLIII Sesji 

Rady Miasta Kamienna Góra w dniu 25 sierpnia 2021 r. – BRM.0003.68 i 69.2021 

13. Zapoznanie się z odpowiedzią Skarbnika Miasta na wniosek radnych z XLIII Sesji 
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Rady Miasta Kamienna Góra w dniu 25 sierpnia 2021 r. – BRM.0003.69.2021 

14. Zapoznanie się z odpowiedzią Wydziału GN na wniosek KGKiM – 

BRM.0003.70.2021 

15. Zapoznanie się z pismem mieszkanki Kamiennej Góry – BRM.0012.6.22.2020 

16. Zapoznanie się z pismem mieszkańca Kamiennej Góry – BRM.0005.5.2021 

17. Zapoznanie się z zaproszeniem Muzeum Tkactwa w Kamiennej Górze na Festiwal 

Sztuki Włókna. 

 

18. Sprawy różne. 

19. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie złożył wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.  

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

 

Nie zgłoszono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad. 4. Spotkanie z Z-cą Burmistrza Miasta w celu omówienia spraw organizacyjnych. 

 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta przedstawiła radnym Zastępcę Burmistrza 

Miasta Kamienna Góra Pana Pawła Fryca. 

 

Z-ca Burmistrza Miasta P. Fryc przedstawił się i powiedział, że chciałby 

współpracować z burmistrzem oraz radą. Dodał, że Kamienna Góra ma wiele 

problemów i trzeba szukać rozwiązań.  

 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta zapytała, czy burmistrz będzie przyjmować 

regularnie mieszkańców? 

 

Z-ca Burmistrza Miasta P. Fryc odpowiedział, że będzie przyjmował interesantów, 

jednak nie wiedział, że to nie funkcjonuje.  

 

 Radny B. Murawski zapytał, czy burmistrz posiada telefon komórkowy? 

 

 Z-ca Burmistrza Miasta P. Fryc odpowiedział, że tak posiada telefon.  

 

 Radny B. Murawski zapytał, czego Pan Paweł Fryc oczekuje od rady? 

 

Z-ca Burmistrza Miasta P. Fryc odpowiedział, że ma kilka pomysłów, ale chciałby 
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najpierw porozmawiać z głównym burmistrzem a następie z radą, zanim zacznie robić 

coś dalej.  

 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta powiedziała, że radni co roku powielają swoje 

wnioski do budżetu. Co roku są odpowiedzi, że brakuje wykonawców, że są problemy 

prawne.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta P. Fryc powiedział, że zaproponował cotygodniowe 

spotkania z kierownikami poszczególnych wydziałów i poznaje sprawy, żeby być na 

bieżącą  

 

 Radna V. Majak zapytała, czy burmistrz proponuje inwentaryzację? 

 

Z-ca Burmistrza Miasta P. Fryc powiedział, że w takich sprawach najpierw zarządca 

musi się zgodzić na działania, a takie sprawy długo trwają, np. sprawy spadkowe. 

Ponadto podał przykłady zaszłości z wielu lat.  

 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta zapytała, kto w takim razie powinien się tym 

zająć? Ludzie wiele lat próbują się dogadać ze spółką mieszkaniową, ale jest problem. 

Ludzi sami remontują mieszkania, ale jak pojawiają się problemy i chcieliby żeby 

spółka mieszkaniowa się czymś zajęła, to są trudności.  

 

Radny J. Jarosz zapytał, jak to jest możliwe, że spółka mieszkaniowa odgradza się od 

petentów? Przed wjazdem postawiony jest szlaban i osoba niepełnosprawna nie może 

wjechać do siedziby spółki. Dodał, że radni walczyli o kasę, ale spółka nie chce się 

zgodzić na jej uruchomienie. Starsi ludzie chcą płacić rachunki, ale dla nich liczy się 

każdy grosz. Próbowaliśmy wytłumaczyć sytuację na spotkaniu z prezesem spółki, że 

kasa jest bardzo ważna dla starszych ludzi. Zapytał, czy nie można zmusić spółki 

mieszkaniowej do otwarcia kasy? 

 

Z-ca Burmistrza Miasta P. Fryc odpowiedział, że to już zależy od zarządcy Spółki 

Mieszkaniowej, kwestia do przemyślenia. Może być tak, że lepiej byłoby się dogadać 

np. z bankiem. Może być też tak, ze to się nie opłaca.  
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 Radny B. Murawski wyraził zdanie, że można to rozwiązać.  

 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta zapytała, od kiedy nie ma kasy w spółce? 

Uważa, że pracownicy, technicy spółki odpowiedzialni za swoje rejony, powinni wyjść 

do ludzi i spółka powinna współpracować z mieszkańcami.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta P. Fryc powiedział, że Kamienna Góra jest miastem 

kryzysowym.  

 

Radny J. Jarosz zapytał, jak zastępca chce przystanek kolejowy przy takim dworcu? 

Tym bardziej, że radni już się nasłuchali o remoncie dworca.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta P. Fryc wyraził zdanie, że w Kamiennej Górze nie ma osoby, 

która wpracowała by w imieniu firm i urzędu.  

 

Radna V. Majak powiedziała, że nie ma tutaj wsparcia dla przedsiębiorców ze strony 

miasta. Może warto byłoby stworzyć tutaj jakiś inkubator, miejsce w którymś ktoś zajął  

by się problemami przedsiębiorców.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta P. Fryc zgodził się z radną i jest jak najbardziej za 

stworzeniem takiego miejsca. Podał przykład Świebodzic, gdzie udało się zbudować 

halę produkcyjną, gotową do zajęcia. Miasto Kamienna Góra obecnie nie ma nic do 

zaoferowania inwestorowi. Dzisiaj inwestor przychodzi na gotowe. Dodał, że to od 

państwa radnych będzie zależało, co się będzie działo.  

 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta powiedziała, że będą rozmawiać i 

podziękowała zastępcy burmistrza za spotkanie.  

 

Ad. 5. – 80.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Kierownik 

Wydziału GN Katarzyna Mrówka /zał. Nr 1 do protokołu/. 

 

Kierownik Wydziału GN K. Mrówka powiedziała, że projekt uchwały dotyczy 

wyrażenia zgody na nabycie w skład mienia komunalnego Gminy Miejskiej Kamienna 
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Góra nieruchomości zabudowanej budynkiem usługowym, położonym w Kamiennej 

Górze przy ul. T. Kościuszki od osoby fizycznej. Podjęcie uchwały ma na celu 

prawidłowe utrzymanie i zagospodarowanie obiektu w związku ze zrealizowaną 

inwestycją polegającą na modernizacji obiektu Centrum Kultury w Kamiennej Górze. 

Znajdujący się na ww. nieruchomości obiekt od lat jest nieużytkowany i niszczeje. 

Właściciel nieruchomości wyraził zgodę na sprzedaż wspomnianej działki na rzecz 

Gminy Miejskiej Kamienna Góra.  

 

Radna V. Majak zapytała, co się stanie z tym terenem po jej nabyciu? 

 

Kierownik Wydziału GN K. Mrówka odpowiedziała, że to zależy od Wydziału ZIF.3 

 

Radny J. Jarosz wyraził zdanie, że jest to teraz niepotrzebne.  

 

Przewodnicząca KSS D. Kurnyta uważa, że to powinno zostać zrobione wcześniej.  

 

Kierownik Wydziału GN K. Mrówka powiedziała, że wydział nie może za to 

odpowiadać, dlaczego nie zostało to zrobione wcześniej. Większość poleceń jest od 

burmistrza.  

 

Radna V. Majak powiedziała, że wydział wstępnie powinien poinformować radę, ile 

to powinno kosztować.  

 

Kierownik Wydziału GN K. Mrówka powiedziała, że wydział może podać kwoty 

orientacyjne.  

 

Radna V. Majak stwierdziła, że wszystko jest do ustalenia.  

 

Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały.  

 

Ad. 6. - BRM.0012.6.26.2021 

 

Komisja zadecydowała, że ww. Informację z wykonania budżetu Miasta Kamienna 

Góra za I półrocze 2021 r. omówi na kolejnym posiedzeniu Komisji, tj. 23 września 

2021r. o godz. 14.00. 
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Ad. 7. – BRM.0004.24.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpisem prawomocnego orzeczenia /zał. Nr 2 do 

protokołu/. 

 

Ad. 8. - BRM.0007.244.2021 

 

Ww. skargę przedstawił i szczegółowo omówił Kierownik BAM Andrzej Omachel 

/zał. Nr 3 do protokołu/. 

 

Komisja zapoznała się z ww. skargą.  

 

Ad. 9. - BRM.0007.245.2021 

 

Ww. skargę przedstawił i szczegółowo omówił Kierownik BAM Andrzej Omachel 

/zał. Nr 4 do protokołu/. 

 

Komisja zapoznała się z ww. skargą.  

 

Ad. 10. - BRM.0003.65.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią na wniosek /zał. Nr 5 do protokołu/. 

 

Ad. 11. - BRM.0003.68.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią na wniosek /zał. Nr 6 do protokołu/. 

 

Ad. 12. - BRM.0003.68 i 69.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedziami na wniosek /zał. Nr 7 do protokołu/. 

 

Ad. 13. - BRM.0003.69.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią na wniosek /zał. Nr 8 do protokołu/. 

 

Ad. 14. - BRM.0003.70.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią na wniosek /zał. Nr 9 do protokołu/. 

 

Ad. 15. - BRM.0012.6.22.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 10 do protokołu/. 

 

 

Ad. 16. - BRM.0005.5.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 11 do protokołu/. 
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Ad. 17. - Zapoznanie się z zaproszeniem Muzeum Tkactwa w Kamiennej Górze na 

Festiwal Sztuki Włókna. 

 

Komisja zapoznała się z ww. zaproszeniem /zał. Nr 12 do protokołu/. 

 

Ad.18. Sprawy różne.   

 

Spraw różnych nie było.  

 

Ad.19. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono.  

 

Protokołowała: Katarzyna Stasicka 

 

 

           Przewodnicząca KSS 

 

               Danuta Kurnyta 

 

 

 

 

 


